

主旨: TJCC 2020 suspended for COVID-19 epidemic status

Dear Friends of TJCC,

We have been monitoring the COVID-19 epidemic status in Taipei closely. We know this event may cause disruptions to all of you, while your health and safety remains the top priority.

Please be informed the 25th Taiwan Joint Cancer Conference (TJCC) on May 2nd-3rd has been postponed to next year. This decision is made after careful consideration and discussion.

We will notify you as soon as the rescheduled meeting date has been confirmed. Meanwhile, if you have any questions, please contact us and we will reply you as soon as possible. Thank you for your understanding and we look forward to accommodating you in Taipei, Taiwan.

Chih-Ming Ho, Chairman & President, Taiwan Association of Gynecologic Oncologist

Jian-Wei Chen, President, Taiwan Genomics and Genetics Society

Li-Tzong Chen, President, Taiwan Oncology Society

Chun-Liang Lai, President, Taiwan Clinical Oncology Society

Ling-Ming Tseng, President, Taiwan Breast Cancer Society

Hung-Cheng Lai, President, Society of Gynecologic Oncology, Republic of China

Yuh-Min Chen, President, Taiwan Lung Cancer Society

K. S. Clifford Chao, President, Taiwan Society for Therapeutic Radiology and Oncology

Chiung-Ru Lai, President, Taiwan Society of Pathology

主旨：TJCC 2020 suspended for COVID-19 epidemic status

親愛的與會者您好

因目前「2019 新型冠狀病毒(COVID-19)疫情持續擴大，世界衛生組織(WHO)已將疫情提升為「高度」風險，原定於5月2-3日舉行之25th Taiwan Joint Cancer Conference (TJCC)將延後至明年舉辦。

與會人員的健康與生命安全為我們的首要職責，我們將繼續密切關注疫情發展的態勢。確切舉辦時間將會盡快公告上網，感謝您的配合，也在此呼籲多注意自身健康及安全。造成您不便，敬請見諒，台灣癌症聯合學術年會與您一起守護大眾健康。

祝 安康

大會主席暨台灣婦癌醫學會理事長 何志明

台灣基因體暨遺傳學會理事長 陳健尉

中華民國癌症醫學會理事長 陳立宗

台灣臨床腫瘤醫學會理事長 賴俊良

台灣乳房醫學會理事長 曾令民

中華民國婦癌醫學會理事長 賴鴻政

台灣肺癌學會理事長 陳育民

台灣放射腫瘤學會理事長 趙坤山

台灣病理學會理事長 賴瓊如